
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 26/2014 
Aika: 14.10.2014 klo 8.15 
Paikka: OLOhuone, TTalo 
Paikalla: Mikko LatvaKäyrä, Miikka Laitila, Aleksi Talsi, Aleksi Pyykkönen, Emmi Linkola, 
Tomi Laakso, Reetta Arokoski, Tiitu Lahti, Eeva Siikaaho 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Emmi Linkola 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 8.15. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen 
jäseniä, joten todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Reetta Arokoski ja Aleksi Talsi. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Poistettiin kohta 9.4. Mediataloexcursio. 

5. Ilmoitusasiat 
Postissa tuli kutsu Media ry:n vuosijuhlille. 

 
Miikka Laitila saapui ajassa 8.24. 
 

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Mikko Meriläiselle 20e kvtutorsaunan ruuasta, Mikko LatvaKäyrälle 
52,37e kiltahuoneen kirjojen tullimaksusta ja Prosessiteekkarien vuosijuhlalahjasta ja 
Miikka Laitilalle 200e Marathonin majoituksesta. 

7. Mitä kuuluu? kierros 
Tiitu: menettänyt rytmin ja nyt väsyttää. 
Eeva: hyvä rytmi. ei uutta. 
Reetta: oli Nurmijärvellä syömässä metsästettyä sorsaa.  
Miikka: paljon juttuja tällä viikolla. 
Paleksi: panssarivaunu on siisti. pitäisi kirjoittaa kandia ja elokuvaa. 
Emmi: ei pysty keskittymään, kreisi viime viikko ja nyt takaisin normaaliin elämään. 
Tomi: sai sakot, oli hankaluuksia ehtiä peliin ja saada kengät.  
Mikko: yksi dedis olisi ollut eilen. 
Taleksi: liian täyttä mutta torstaihin saakka pitäisi selvitä.  

8. Talous ja hallintoasiat 
1. Vaalikokous 28.10. 

Ehdokasasettelu on auki ja netissä on jo ensimmäinen vaalisivukin. 
Vaalikokouksessa Anastasia Lipiäinen tulee olemaan puheenjohtaja ja Tommi 
Simell sihteeri. Toiminnantarkastajina toimivat Piia Kuosmanen ja Otso 
Hannula, varalla on Janne Käki. Paikka on sali T1, joka on varattu klo 17:sta 
eteenpäin. Tarjoilut hoitaa Reetta muun hallituksen avulla. 



2. Ponsivastaukset 

Deadline ensi viikon sunnuntaina. 

3. Jäsenmaksut 

Emmi muistuttelee jäsenmaksuista ja tarkistaa, että ne jotka ovat ehdolla 
vaaleissa ovat maksaneet. Aleksi Talsi muistuttaa phukseja maksuista. 

4. Killan kunnianosoitukset vuosijuhlilla 

Pohditaan kokouksen ulkopuolella. 

5. PTKehdotukset 

Oli ja ehdotuksia meni neljä. 

6. Killan lippu 

Ei uutta. 

7. Uudet jäsenet 

 

8. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 

Viikonloppuna hankitaan IKEAsta kirjahylly. Liikuntavastaavat liikkuu ja 
phukseja oli pelaamassa korista. Ethanan haalarimerkki on suunnittelussa. 

9. Mitä muuta tuli tehtyä?  

Aleksi Pyykkönen jutteli rahastoista Juho Heinon kanssa. 

9. Tiedotusasiat 
1. Kukka 

Olut ja viskiexposta voisi tehdä jutun Kukkaan, pitää pyytää journalistilippu.  

2. Nettisivujen päivitys 

Sivuja on päivitelty vaaleihin liittyen. Atte tekee yläreunaan bannerin, jossa 
lukee montako päivää vaaleihin on jäljellä. 

3. Inf.tkk.fi 

Sivustosta tulee kiltalaisnäkökulmainen, ja kilta hostaa mutta sisältö sivuille 
tulee muualta. Atte kutsuu sivua tekemässä olevan porukan seuraavaan 



kokoukseen mukaan.  

4. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 
niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio) 
ATKpartio järjestää rastin Unskin pitkällä. Valokuvaajat lisäili haalarisitsien 
kuvat nettiin. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

10. Ulkosuhteet  
1. Vuosijuhla 14.11. 

Etenee. Tiitulla on graffatiimin kanssa miitti tänään. 

2. Diskonttaus 17.10. lahja 

Aleksi Talsi laittaa Driveen laulun sanat. Miikka photoshoppaa ja ostaa 
kehykset. 

3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 
Vuosijuhlatoimikunnan kanssa on ollut tiimikohtaisia miittejä ja phuksien ja 
tiimien keskeisiä miittejä on tulossa.  

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Ruokasponsseja voisi kysellä sillikselle. 

11. Tapahtumat 
1. Man@gersitsit 20.10. 

Kukaan Athenelta ei ole vielä ilmonnut. Hallitus ilmoaa. 

2. Hallitussitsit 12.12. 

Kutsu on lähtenyt. 

3. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 

Lukkarit suunnittelee tänään Man@gersitsien läsyn.  

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

12. Yrityssuhteet 
1. Ysvin kuulumisia 

Flowdockin sponssi etenee, yritysilta on tänään, ja marathon on kokenut 



setbackejä. Sanomalta otettiin yhteyttä mahdolliseen excursioon liittyen. 
BMImessut oli viikonloppuna. 

2. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 
Marathontoimikunta) 

Ysvitiimi voisi lähettää Borishalloweenkortteja Marathonilta. Yrityssuhdetiimillä 
on miitti tänään.  

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

Eeva Siikaaho poistui ajassa 9.26. 

Mentiin kokoustauolle ajassa 9.26. 

Siirrettiin kokous tilaan A142. 

Palattiin kokoustauolta ajassa 9.29. 

13. Phuksiasiat 
1. Phuksien kuulumiset 

Positiivinen meininki. Phuksispeksi, vaalijatkot ja infoähkyn vastuut ovat 
edenneet. 

2. Unskin pitkä 16.10. 

Huomenna Aleksi Talsi varmistaa että ISOt ovat hoitaneet hommansa. Halvin 
bussitarjous on 160e + 60e lisätunnista. Rastinpitäjät ovat saaneet 
ohjeistukset. 

Eeva Siikaaho palasi ajassa 9.31. 

3. Nelikiltacruise 30.11.2.12. 

Ilmo oli maanantaina, Athenelta 20 henkeä ilmosi.  

4. Phuksien vastuut Infoähkyssä 

Speksi on lähtenyt liikkeelle. Kolme phuksia on ilmoittanut olevansa 
sillisvastuissa.  

5. Phuksien vastuut Vaalijatkoilla 

Phukseilla on työn alla. 



6. KVopiskelijat 

Aleksi Talsi ja Mikko Meriläinen juttelivat haalareista ja muista KVhommista, 
Mikko on ajan tasalla.  

7. Haalarit 

Aleksi Talsi hoitaa Unskin jälkeen haalaritilausta ja haalareiden 
sovitusmahdollisuutta ulkkareille. 

8. Lakut 

Olkkarin lakuja koskien ei vielä ole löydetty oikeaa henkilöä, joka tietää mitä 
kautta niiden hankkiminen KVopiskelijoille pitäisi hoitaa. 

9. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali, ISOt) 

KVvastaavalle kuuluu hyvää. WappuHalin kanssa Aleksi Talsi jutteli Unskin 
pitkästä, samoin ISOjen.  

10. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

14. Opintoasiat 
1. Uuden DIohjelman tilanne 

 

2. Koulukansio 

Viikko sitten joku poisteli Koulukansiosta paljon tiedostoja. Lauri Orkoneva ja 
Mikko LatvaKäyrä ovat palautelleet kaikki mahdolliset tiedostot. Mikko rajaili 
Koulukansion käyttäjiä, koska määrässä alkaa tulla Driven rajat vastaan, ja 
varmuuskopioi nykyiset tiedostot omalle tietokoneelleen. Mikko myös laittoi 
eteenpäin ehdotuksen muuttaa Koulukansio julkiseksi, mikä pakottaisi 
professoreita muuttamaan opetusta syväoppimisen suuntaan.  

3. Opintopsykologin tapahtuma 

Tapahtuma liittyy ammattiidentiteetin löytämiseen. Marraskuulle mahtuu. 
Tapahtuma tulee olemaan parin tunnin mittainen iltapäivätapahtuma Olkkarilla.  

Miikka Laitila poistui 10.00 

4. Kandikysely 

Kaikilla kandin tehneillä on mahdollisuus vastata kandikyselyyn. 
Vastausprosentti on tällä hetkellä vähäinen, mutta jokainen vastaus tuo koululle 
rahoitusta joten opintoneuvojat soittavat kaikki kandin tehneet läpi ja pyytävät 



vastauksia.  

5. Toimareiden kuulumiset (hallopedit, SCIvastaava) 

 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

On tulossa uusi tenttiohjesääntö, joka on joustamattomampi kuin nykyinen. 
Ohjesääntö tulee nyt käsittelyyn kokouksiin, joissa opiskelijat yrittävät vastustaa 
sitä. 

15. Muu toiminta 
1. Tietokonetarrat 

Eevalla on drafti. Edistyy. 

2. Haalarimerkkien hankkiminen 

Merkilliseltä tuli tarjous vanhoista merkeistä, Atte pyysi uutta tarjousta uusista. 

16. Muut esille tulevat asiat 
Varastotilojen hakemuslomake pitää täyttää ja täytyy soittaa kyselyä nykyisistä 
varastoista.  

17. Seuraava kokous 
Päivitetään Foodle, DL to 23.59. 

18. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 10.14. 

 
 
 
Pöytäkirjan tarkastajat: 

       

 

 

_______________________  _______________________  

Reetta Arokoski Aleksi Talsi 

 

 

 

 

 

 



Puheenjohtaja ja sihteeri: 

 

 

 

_______________________  _______________________  

Tomi Laakso Emmi Linkola 

 


